
 
Protokół z X Sesji Rady Gminy Kłodawa, która odbyła się w dniu 05 lutego 2025r. w Gminnym 

Centrum Kultury w Kłodawie. 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przywitał wszystkich zebranych na X Sesji Rady 
Gminy Kłodawa. 
 
2. Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie logowań w aplikacji Esesja Przewodniczący stwierdził, że w obradach Sesji uczestniczy 
komplet 15 radnych. 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Ryszard Burzawa 
4. Rafał Chodkiewicz 
5. Karolina Gordziejewska 
6. Agata Jackowska 
7. Ewelina Juszczyk 
8. Grażyna Kaźmierczak 
9. Janina Maciejewska 
10. Stefan Mocek 
11. Danel Popowski 
12. Robert Wasilewski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło poprosił o wprowadzenie poniższych zmian do 
porządku obrad: 
 
 1. Usunąć punkt 4 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady gminy Kłodawa  
2. Wprowadzić do porządku obrad projekty uchwał w sprawach:  
• stanowiska dotyczącego powiększenia obszaru miasta Gorzowa Wielkopolskiego kosztem 
gminy Kłodawa.  
• zmiany WPF na lata 2025-2033  
• w sprawie przystąpienia Gminy Kłodawa do realizacji Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” 
na rok 2025 oraz ustanowienia programu osłonowego Gminy Kłodawa „Korpus Wsparcia Seniorów” 
na rok 2025.  
Następnie w związku z brakiem głosów zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 



 
 
 
 
4. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy Kłodawa. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
Sekretarz Gminy Kłodawa Karolina Niciejewska uzupełniła sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej o informacje dotyczące przyszłych wyborów prezydenckich.  
 
Kierownik Łukasz Grzesiak przedstawił informacje o przystąpieniu do prac nad planem ogólnym. 
 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Kłodawa w 2024 roku. 
Sprawozdania zostały zatwierdzone bez uwag. 
 
7. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Gminy na 2025 rok. 
Plany pracy zostały zatwierdzone bez uwag. 
 
8. Przyjęcie uchwał w sprawach: 
a) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk 
95); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej 
umowy (druk 95).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/85/2025. 
 
b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 96); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 



W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa (druk 96).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/86/2025. 
 
c) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 
97); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (druk 97).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/87/2025. 
 
d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk 98); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk 98).  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/88/2025. 
 
e) przekazania środków finansowych na Fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na 
dofinansowanie dodatkowych patroli policji pełnionych przez Komendę Miejską Policji w Gorzowie 
Wlkp.(druk 100); 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz wsparcia Policji z 
przeznaczeniem na dofinansowanie dodatkowych patroli policji pełnionych przez Komendę Miejską 
Policji w Gorzowie Wlkp.(druk 100).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/89/2025. 
 
f) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Stanisława Kostki w Różankach na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk 101); 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Stanisława Kostki 
w Różankach na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk 101);.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/90/2025. 
 
g) przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej Różańcowej w Kłodawie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk 102); 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej 
Różańcowej w Kłodawie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk 102).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/91/2025. 
 
h) współdziałania celem realizacji przedsięwzięcia pn. „Wspólna odporność na polsko – niemieckim 
obszarze powiązań dzięki straży pożarnej w regionie Odry i Warty”, współfinansowanego ze 
środków Unii Europejskiej w ramach Programu Współpracy Interreg VI A Brandenburgia – Polska 
2021-2027 (druk 103)Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji przedsięwzięcia pn. „Wspólna odporność 
na polsko – niemieckim obszarze powiązań dzięki straży pożarnej w regionie Odry i Warty”, 
współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Współpracy Interreg VI A 
Brandenburgia – Polska 2021-2027 (druk 103).  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/92/2025. 
 
i) nadania nazwy ulicy w miejscowości Różanki (druk 104); 
Kierownik Łukasz Grzesiak omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 
uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Różanki (druk 104).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/93/2025. 
 
j) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2025 rok (druk 99); 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 11 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2025 rok (druk 99). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 



Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/94/2025. 
 
k) stanowiska dotyczącego powiększenia obszaru miasta Gorzowa Wielkopolskiego kosztem gminy 
Kłodawa; 
Sekretarz Gminy Kłodawa Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
wszystkich komisji, następnie w związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
Głosowanie nr 12 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego powiększenia obszaru miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego kosztem gminy Kłodawa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/95/2025. 
 
l) przystąpienia Gminy Kłodawa do realizacji Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 
oraz ustanowienia programu osłonowego Gminy Kłodawa „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 
2025; 
Kierownik GOPS Justyna Piotrzkiewicz omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 
uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 13 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kłodawa do realizacji Programu „Korpus Wsparcia 
Seniorów” na rok 2025 oraz ustanowienia programu osłonowego Gminy Kłodawa „Korpus Wsparcia 
Seniorów” na rok 2025.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/96/2025. 
 
m) zmiany WPF na lata 2025-2033; 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat projektu uchwały. 



W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 14 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2025-2033. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, 
Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr X/97/2025. 
 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radna Bożena Adamczak zapytała na jakim etapie są prace związane z budową chodnika i przejścia 
do nowego sklepu oraz wywozu nieczystości przy nieruchomości zlokalizowanej przy Parafii.  
 
Kierownik Szurgot - Miłosz odpowiedziała, że zostało wysłane zapytanie do projektantów o kosztorys 
budowy chodnika.  
 
Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski odpowiedział, że gmina jest na etapie szukania spadkobierców 
terenu na którym zlokalizowane są odpady, ponieważ na nich ciąży ustawowy obowiązek 
doprowadzenia terenu do porządku. Koszt uporządkowania tego terenu mieści się pomiędzy 5 a 10 
tyś, a stan budynku jest katastrofalny i stanowi zagrożenie.  
 
Radny Stefan Mocek odczytał maila jakiego otrzymał od mieszkańca w sprawie zagrożenia 
stwarzanego przez psy biegające bez smyczy. Poinformował, że od 1 marca kardiochirurgia będzie 
miała podpisaną umowę z Zieloną Górą.  
 
10. Wolne wnioski. 
Nie zgłoszono wolnych wniosków. 
 
11. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło 
zamknął obrady X Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokół sporządziła: 
Kamila Arciszewska 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 
Gerard Bieryło 
 
  

  
 
 
  


